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ze 4. zasedání zastupitelstva obce Stříbrná Skalice

konaného dne 18.2.2019 v zasedacímístnosti OU ve Stříbrné Skalici

Přítomní členové ZO: M. Šmied, F. Smolík, J. Hlavatý, MA. M. Urbanová, D. Matouš, Ing. A.
Kutíková, Š. Semrádová, P. Škarda, J. Procházka, V. Velebný, M. Valenta
Omluven: Ing. Z. Zelík, Mgr. P. Černohous
Ověřovatelézápisu: Ing. A. Kutíková, M. Valenta
Zapisovatelka: J. Kaňková

Program:

1. Zahájení, úkoly, informace
2. Dílčí přezkoumání hospodaření obce Stříbrná Skalice za rok 2018
3. Záměr na zakoupení hasičského vozu Tatra 815, 6x6 CAS 32 v provedení 11 cisterna,

speciální automobil SG požámický od MěÚ Kostelec nad Černými lesy
Záměr pokračování těžby V kamenolomu Stříbrná Skalice
Různé \Dotazy zastupitelů
Diskuze a závěr

.“?MU'ř

]. Zahájení v 18:00 hod. — Předsedající oznámil, že jednání zastupitelstva obce bylo řádně
svoláno a vyhlášeno, konstatuje přítomnost nadpoloviční většiny členů. Jednání senahrává.

Starosta dává hlasovat o navrženém programu dnešního jednání zastupitelstva obce

Hlasování: pro: 11 proti: 0 zdrželi se: 0
Návrh byl přijat.

Starosta dává hlasovat o ověřovatelích zápisu ve složení: Ing. A. Kutíková, M. Valenta

Hlasování: pro: 9 proti: 0 zdrželi se: 2
Návrh byl přijat.

Zápis z předchozího jednání byl řádně ověřen a byl k nahlédnutí na OÚ a na veřejné vývěsce.
Zapisovatelkou jednání je paní J. Kaňková

Informace:

0 byla provedena oprava Věžních hodin ve Stříbrné Skalici specializovanou firmou (nutná
výměna jedné součástky)

. kamenný taras v ulici Sázavská (u pošty) byl zabezpečen roubenou vzpěrou a pomník nanáměstí označen Výstražnými páskami

. v kostele sv. Martina v Kostelních Střimelicích byl proveden průzkum technického stavu
varhan (bude zpracována zpráva a vyčíslení opravy)

. připravuje se žádost o dotaci z fondu Středočeského kraje na památkovou obnovu márnice
v Kostelních Střimelicích

. byla podána žádost na Ministerstvo pro místní rozvoj ČR — fond venkova na zateplení arekonstrukci pláště a střechyMŠ

. připravuje se smlouva o směně pozemku na hřišti za kabinami s římskokatolickou církví
pro možné vybudování multifunkčního hřiště

. proběhl úklid a reorganizace sběrného místa ve dvoře u OÚ
l



pokračuje se v redukci a prořezávce dřevin zejména v podhrádí (ČEZ)
byla objednána technika k traktoru pro zefektivnění údržby chodníků a komunikací v obci
(kartáč a sypač)
došlo k úklidu v areálu LK
došlo k předání vybudování výstražného informačního systému fou Colsys (rozhlas)
došlo k instalaci hlášení mobilního rozhlasu
vyšlo první vydání Skalických novin
proběhne matriční kontrola pověřeným úřadem z Říčan

2. a) Dílčí přezkoumání hospodaření obce Stříbrná Skalice za rok 2018

Dne 24.1.2019 se uskutečnilo dílčí přezkoumávání hospodaření Obce Stříbrná Skalice v souladu
se zákonem č. 255/2012 Sb., o kontrole. Výsledek dílčího přezkoumání obce: nebyly zjištěny
chyby a nedostatky.
Zastupitelé byli seznámení se zápisem z dílčího přezkoumání hospodaření obce Stříbrná
Skalice a berou zprávu na vědomí
Byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanůmsdělit své stanovisko.

b! Rozpočet 2019

P. Táborská - při dílčím přezkoumání jsme byli upozornění na to, že usnesení ke schválení rozpočtu
na rok 2019 není přesně podle zákona č. 250/2000 Sb., a proto nám bylo doporučeno znovu
schválit výrok k tomuto usnesení. Změna se netýká částek v příjmové ani výdaj ové části, jde pouze
o vyjádření, že je rozpočet schodkový a čím bude hrazen.
Byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit své stanovisko.

Předsedající dává hlasovat o návrhu usnesení č. 1-4/2019
Zastupitelstvo obce schvaluje změnu ve výroku k usnesení č. 1-3/2018 a to: Zastupitelstvo obce
schvaluje rozpočet obce Stříbrná Skalicejako schodkový, schodek bude uhrazen zfinančních
prostředků z minulých let.

Hlasování: pro: 11 proti: 0 zdrželi se: O

Usnesení bylo schváleno.

c) Rozpočtové opatření 6/2018

Paní Táborská předložila zastupitelům změny transferů a dotací v rozpočtovém opatření 6/2018.
Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpis rozpočtového opatření č. 6/2018, které bylo schváleno
usnesením č. 3-3/2018.

3. Záměr na zakoupení hasičského vozu Tatra 815

6x6 CAS v provedení 11 cisterna, speciální automobil SG požámický. Město Kostelec nad
Černými lesy nabídl svým záměrem vozidlo k prodeji za minimální nabídkovou cenu 1.019.000,-
Kč, Nabídky lze zasílat do 20.2.2019 do 10 hod. na adresu MěÚ Kostelec nad Černými lesy.
Byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit své stanovisko.



Starosta požádal velitele SDHpana Roba o představení záměru.V současné dobějednotka využívávozidlo z roku 1969 a udržení tohoto vozidla v provozuschopném stavu stojí nemalé částky.
Neodpovídá dnešním požadavkům. Nabízené vozidlo prošlo generální opravou v roce 2008 avozidlo a tyto požadavky splňuje. Dotace na opravu hasičských vozidel pro vozidla typu, jakémáJSDH obce se již nevypisují.
Nabízí se možnost koupit vozidlo, které by sloužilo dalších min 10 let. Pan Rob yyčíslil opravystávajícího vozidla, které převyšují částku nabízeného vozidla MěÚ Kostelec nad Cemými lesy.Provoz nového vozidla je přibližně stejný jako současného vozu. V případě koupě tohoto vozu senabídne starý vůz k prodeji.

_

Předsedající dává hlasovat o návrhu usnesení č. 2-4/2019
Zastupitelstvo obce schvaluje podání cenové nabídky na nákup hasičského vozu Tatra 815, 6x6
CAS 32 vprovedení 11 cisterna za cenu 1.022. 000,— Kč na základě vyhlášeného záměru Města
Kostelec nad Černými lesy na prodej vozidla. Současné vozidlo se nabídne kprodeji.
Hlasování: pro: 11 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení bylo schváleno.

b) rozpočtové opatření č. 1/2019

Byl předložen návrh rozpočtového opatření č. 1/2019, a to z důvodu nákupu hasičského vozu propotřeby jednotky sboru dobrovolných hasičů obce Stříbrná Skalice. Celkový rozpočet se nemění,
z kapitoly Bytové hospodářství se přesouvá částka 400.000,00 Kč na Požární ochranu a dále se
přesouvají částky v rámci kapitoly Požární ochrana.

Předsedající dává hlasovat o návrhu usnesení č. 3-4/2019
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2019 dle přílohy. Celková částka rozpočtu
se nemění.

Hlasování: pro: 11 proti: 0 zdrželi se: O

Usnesení bylo schváleno.

4. Záměr pokračování těžbv v kamenolomuStříbrná Skalice

Starosta představil zástupce Kamenolomu Stříbrná Skalice Ing. Klimeše a Ing. Netouška.
Záměr pokračování těžby: byly zapracovány změny původní studie dotěžení a rekultivace, který
byl ZO schválen v roce 2017 Změny se týkají zmenšení rozsahu původní studie, které vyplynuly
z jednání a požadavků obce Stříbrná Skalice se společností Českomoravský štěrk, a.s.
Byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit své stanovisko.

Na základě dotazů zástupci společnosti tento nový záměr představili a diskutovali s občany natéma možného ohrožení zdraví obyvatel, možnosti odběru kameniva obyvateli našich obcí,dodržování technologických procesů, údržby a opravy vozovek, mostků poškozených provozemkamenolomu, kapacity současného těžebního prostoru.
Starosta navrhl utvořit pracovní skupinu, která by se zabývala jednáním s příslušnými institucemi
pro zabránění destrukce krajinného rázu.
Pan Matouš navrhl vyvolat jednání o činnosti kamenolomu mezi občany a zástupci společnosti.Starosta obce poděkoval zástupcům společnosti Českomoravský štěrk za jejich účast na jednáníZO.



5. Různé

a) Ředitelka J. Bittnerová předložila zastupitelům k projednání záměr na instalaci kamerového
systému do budovy základní školy pro zajištění bezpečnosti žáků s dodržením GDPR.
Byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit své stanovisko.

Předsedající dává hlasovat o návrhu usnesení č. 4-4/2018
Zastupitelstvo obce schvaluje instalování bezpečnostníhokamerovéhosystémudo budovy základní
školy a pověřuje ředitelku Paedr. Bittnerovou a pana Filipa Smolíka výběrem dodavatele
kamerového systému a přípravoumateriálů kpodpisu.

Hlasování: pro: 11 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení bylo schváleno.

Zástupci volební stranyVize pro Skalickopřed zahájenímjednání předložili starostovi obce soupis
6 bodů (usnesení) k projednání, které nebyly zahrnuty v programu a zastupitelé s nimi tudíž nebyli
seznámeni.
Bod navržený panem F. Smolíkem byl zařazen z důvodu již dříve zahájeného jednání o možnosti
nové vizualizace webových stránek obce. '

b) pan Smolík stručně představil nabídky na modernizaci oficiálních webových stránek obce
a doporučil stávajícího poskytovatele společnost Galileo.

Předsedající dává hlasovat o návrhu usnesení č. 5-4/2018
Zastupitelstvo obce pověřuje Filipa Smolíka a Jakuba Hlavatého výběrem firmy, která provede
modernizaci oficiálních webových stránek obce a pověřuje starostu obce Ph.Dr. Miroslava
Šmieda, Ph.D. podpisem smlouvy s vybraným dodavatelem.

Hlasování: pro: 11 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení bylo schváleno.

Pan Hlavatý chtěl, aby byla uzavřená smlouvu nakronikářku s paní Studzinskou a aby byla
stanovena částka za práci kronikářky a šéfredaktorky Stříbrnoskalických listů v částce 32 tis. Kč
ročně. Vzhledem k neproj ednaným podmínkám, nebylo jednáno.

Vzhledem k tomu, nebyl dodržen platný jednací řád Obce Stříbrná Skalice a to 5 4 o dst.2 o
zařazení bodů jednání odchází zjednání Jiří Procházka 20:00 hodin, Pavel Skarda 20:10 hodin.

StarostaM. Šmied a pan M. Valenta navrhli ukončení dnešního jednání.

Příští zasedání se uskuteční dne 14.3.2019



6. Diskuze a závěr

Dotaz na projekt — průtah obce, přemístění památníku T.G.M., pomník ruského vojáka na náměstí,
pamětní deska rodáka Karla Pavlíka z Hradových Střimelic
V souvislosti se stavbou průtahu obcí zajištění omezení a zabezpečení jízdy — retardéry, zrcadla na
nebezpečných úsecích objížďkových tras např. Hradových Střimelicích, V Podhrádí, U Jabloně.
Zabezpečení komunikace v Hradci (snížení rychlosti, retardér)

Pí A. Kutíková přednesla prohlášení Vize pro Skalicko k situaci s vedením obce konkrétně se
starostou PhDr. Miroslavem Šmiedem, Ph.D., ve kterém jej jednohlasně zbavili své podpory.
Pan Valenta podpořil současného starostu, a to především proto, že ve funkci je krátkou dobu a
hodnotit jeho práci je předčasné.
Celé znění vyjádření Vize pro Skalicko je součástí zápisu ze 4. jednání zastupitelstva obce.

Zasedání ZO bylo ukončeno ve 20:15 hodin
“\ ' C/j—

..........//%77'/(/
PhDr. Miroslav Šmied, Ph.D., starosta obce

Obec Stříbrná Skalice
Sázavxkn 323

281 (17 Stříbrná Skalice
|C'-(102357511.T1-.1.:321 603 131

Ověřovatelé zápisu:

..........................................
Ing. Adriana Kutíková



VyjádřeníVize pro Skalicko k situaci ve vedení obce

Vážení přítomní spoluobčané, vážené zastupitelstvo,

My, členové předvolebního sdružení Vize pro Skalicko - dnes již spolku VpS, jsme nuceni, pod tíhou různých zvěstí

a pomluv o naší práci pro obec a naše občany, učinit vyjádření k aktuální situaci.
'

Před volbami si členové a kandidáti Vize pro Skalickojednohlasně'odsouhlasili a odhlasovali jasný postoj a směr, jakým

by se Stříbmoskalickomělo ubírat, pokud ve volbách VpS uspěje. Jak samotné volby ukázaly, občané chtěli změnu a proto
zvolili Vizi pro Skalicko na následující 4 roky do vedení obce a zastupitelstva. Všichni členové Vize pro Skalicko

jednomyslně zvolili za svého zástupce a nového starostu obce pana PhDr. Miroslava Šmieda, Ph.D. Měl naší plnou důvěru.

Všichni jsme předpokládali, že jako místní rodák se bude snažit zlepšit to, co jsme v minulosti tolikrát kritizovali, Toto
nás

zavázalo, abychom se snažili dodržovat dané sliby a nezklamali ty, kteří nám dali důvěru a hlas. A naopak přesvědčili ty,

kteří nám hlas ve volbách nedali.

Bohužel jsme nuceni konstatovat, že pan starosta Šmied se svévolně rozhodl společný postoj VpS nedodržovat hned po

svém zvolení do úřadu, což jasně dokazují jeho činy za uplynulé tři měsíce. Po převzetí úřadu starosty obce přestal

komunikovat s místostarosty, neinformoval je o dění na úřadě. Vše chtěl zvládnout sám bez zapojení místostarostů, kteří

neměli o ničem vědět a rozhodovat. Naopak se jasně prokázaly pevná spolupráce s bývalým starostou, panem Jiřím

Procházkou, což stvrdili smlouvou o poradenství. Tuto smlouvu nynější starosta s nikým nekonzultoval a podepsal. Smlouva

nebyla ani na základě ústního vyzvání předložena zastupitelstvu k nahlédnutí a případnému posouzení .

Pan starostapo volbách osobně zaštítil některé úkoly, které nebyly dosud zdárně vyřešeny:
- slibovanýsvoz tříděného odpadu ze ZŠ na sběrný dvůr — paní učitelka Martina Studzinská jej nadále nosí sama

- náprava stavu pomníků — pomník z první světové války stále stojí na hřbitově - pomník komunistický, který je

prasklý (a na který byl vypracován znalecký posudek prokazujícíjeho nevyhovující a nebezpečný stav), dál stojí

v horní části náměstí
- nové webové stránky obce - místostarostové zajistili nabídky včetně výběru nejvhodnějšího kandidáta a začátkem

prosince vše předali starostovi k uzavření smlouvy— do dnešního dne se tak nestalo

- tištěný zpravodaj Stříbrnoskalicka — začal vycházet jen díky obětavosti ostatních členů VpS, pan starosta nebyl

schopen za tři měsíce sepsat slibovaný úvodní článek do prvního čísla, kvůli kterému se muselo vydání posunovat —

naopak navrhoval paní redaktorce, aby se naučila noviny sázet sama (aby obec ušetřila), což je velmi úsměvné

v odrazu podepsané smlouvy s panem Procházkou

Dovolte nám tedy vyvodit závěr z této situace. Ač nás to velice mrzí a po zvážení veškerých možností a
kroků k nápravě

situace, jsme nuceni vydat následující prohlášení:

Pan Miroslav Šmied, starosta obcí Stříbrná Skalice, Hradec. Kostelní a Hradové Střimelíce ie iednohlasně zbaven

podpory Vize pro Skalicko. Miroslav Šmied již neprezentuje a neprosazuje myšlenku Vize pro Skalicko a dle všeho

ani nikdy tvto zásady nezastával. Jeho jednání bereme jako zradu na voličích.

Chceme všechny naše voliče, ale i všechny ostatní občany ujistit, že se Vize pro Skalicko nejenže neodklonila od

svých předvolebních slibů, ale bude se i nadále snažit o jejich prosazování a plnění. Uděláme vše proto, abychom Vaši

důvěru nezklamali. Nadále se budeme snažit o informovanost občanů a to hlavně na webových stránkách Vize pro Skalicko a

v podobě tištěného zpravodaje. Budeme "pracovat na jednotlivých bodech našich slibů, jako je umožnit třídění odpadů, zvýšit

bezpečnostv obci, “snažit se o efektivnější čerpání dotací, podporovat MŠ a ZŠ, kulturní dění v obci. Chceme Vás ujistit, že

se nejedná o selhání VpS, ale jednotlivce! Děkujeme Vám, že nám budete i nadále důvěřovat.

Toto vyjádření bude zveřejněno na webových stránkách Vize pro Skalicko a bude vloženo jako příloha k zápisu

z dnešního veřejnéhojednání zastupitelstva, aby nemohlo být jakkoli chybně interpretováno.

Ve Stříbrné Skalici, dne 18.2.2019

Členové Vize pro Skalicko


